

Nouvelles GeoNB News

9,957 square kilometers of new LiDAR data available for New Brunswick

2025-07-25

The Province of New Brunswick has released 9,957 square kilometers of LiDAR data acquired in 2024. This latest release of 20 points per square meter LiDAR data was collected throughout the summer of 2024, and encompasses Fredericton and surrounding areas, shown as green in the image below.

All LiDAR data is freely available from the [LiDAR Download Application](#) available through the [GeoNB Data Catalog](#).

9,957 km² de nouvelles données LiDAR disponibles pour le Nouveau-Brunswick

25-07-2025

Le gouvernement du Nouveau-Brunswick vient de rendre publics plus de 9,957 km² supplémentaires de données LiDAR acquises en 2024. Cette dernière publication concerne des données de 20 points par mètre carré recueillies durant l'été 2024 et englobe Fredericton et les zones environnantes, indiquées en vert dans l'image ci-dessous.

Toutes les données LiDAR sont disponibles dans la [application de téléchargement](#) du [catalogue de données de GeoNB](#).

